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Boligudvalget

Til:

Dato:

Omtryk:

Justitsministeren

4. marts 2011

8. marts 2011 (ændret adressat)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 106

Vil ministeren redegøre for om det er normal praksis, at man ved fogedsager 

smider alle lejerens ting ud, og hvad begrundelsen i så fald er for dette? Og vil 

ministeren i den forbindelse oplyse om det er korrekt, at en borger kan risikere 

ikke at blive informeret om dette på forhånd, fordi informationen fra fogeden 

skal gå gennem advokaten? (Der henvises til omtale i Fyns Stiftstidende af en 

fogedsag på side 20-21, lørdag den 26. Februar 2011)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Marie Geisler Andersen (RV).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

Anne.Marie.Geisler.Andersen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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